
Zápisnica č. 3/2007 
z rokovania Vedenia STU dňa 2. 2. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

František Janíček, Dušan Petráš, Milan Žalman, Helena Žideková, 
Pavel Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Plán hlavných úloh (rektor Báleš) 
2. Plán rokovaní orgánov STU na 1. polrok 2007 (rektor Báleš, Ing. Timár)  
3. Informácia o dotáciách z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
4. Výročná správa STU 2006 (pror. Petráš) 
5. Slávnostná inaugurácia rektora a dekanov fakúlt STU (pror. Petráš) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Plán rokovaní orgánov STU na 1. polrok 2007 (rektor Báleš, Ing. Timár)  
2) Scenár slávnostnej inaugurácie rektora STU a dekanov fakúlt STU (pror. Petráš) 
 
 
K bodu 1 Plán hlavných úloh (rektor Báleš) 
  
Rektor Báleš: Otvoril rokovanie 1. vedenia STU v novom funkčnom období. Požiadal 

prorektorov, aby navrhli plán hlavných úloh za svoje rezorty a to na 
najbližšie obdobie, ako aj na nasledujúce funkčné obdobie. Premietne sa tam 
aj volebný program rektora a tento plán hlavných úloh bude základom pre 
dlhodobý zámer rozvoja STU na nasledujúce 4 roky. Bol upravený aj termín 
rokovania Priemyselnej rady STU. 

 
 
K bodu 2 Plán rokovaní orgánov STU na 1. polrok 2007  

(rektor Báleš, Ing. Timár) 
  
Rektor Báleš: Ing. Timár predložil na rokovanie písomný materiál – časový harmonogram 

rokovaní vedenia STU, kolégia rektora STU, Vedeckej rady STU, 
Akademického senátu STU a jeho predsedníctva. Na rokovaní boli 
predsedom AS STU upravené kolidujúce termíny zasadaní AS STU a PAS 
STU. 
Rektor požiadal všetkých, aby materiály určené na prerokovanie vo vedení 
STU doručili včas, t.j. vo štvrtok do 12:00 hod keď rokovanie je v pondelok.

 
 
K bodu 3 Informácia o dotáciách z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Kvestorka STU podala aktuálnu informáciu o predpokladanom rozpise 
dotácie z MŠ SR. Upozornila, že oficiálne informácie o kritériách pre rozpis 



dotácie ešte z MŠ SR nedošli a v súčasnosti sa treba sústrediť na dôslednú 
kontrolu vstupných údajov za vedu a výskum ako aj za všetky 3 stupne VŠ 
vzdelávania, ktoré budú určite základom pre rozpis dotácie na rok 2007. 

Rektor Báleš: Informoval o rokovaní SRK ohľadom navrhovaného rozpisu dotácie pre rok 
2007. SRK neschválila návrh predložený z MŠ SR, lebo zvýhodňuje vysoké 
školy technického smeru. Na MŠ SR ešte nepadlo v tomto smere konečné 
rozhodnutie. 

 
Úloha V-STU č. 1/3/2007 
Rektor STU ukladá skontrolovať správnosť a úplnosť údajov z STU slúžiacich ako podklad 
pre rozpis dotácie z MŠ SR za vedu a výskum ako aj za všetky 3 stupne VŠ vzdelávania. 
Z: Pror. Redhammer, prof. Kalužný 
T: do 12. 2. 2007 
 
Uznesenie V-STU č. 1/3/2007 
Vedenie STU súhlasí s tým, aby prorektor Janíček zastupoval STU v Rade pre financovanie 
vysokých škôl pracujúcej pri RVŠ. 
 
 
K bodu 4 Výročná správa STU 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Konštatoval, že príprava výročnej správy STU za rok 2006 prebieha zatiaľ 

v súlade so schváleným harmonogramom. Upozornil, že do 15.2.2007 majú 
byť hotové podklady z útvarov R-STU. Tento termín je nutné dodržať, lebo 
inak bude ohrozená následnosť schvaľovania tejto správy vo vedení STU, 
KR STU a VR STU. 

 
 
K bodu 5 Slávnostná inaugurácia rektora a dekanov fakúlt STU  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš predložil na rokovanie vedenia STU podrobný scenár 

inauguračnej slávnosti, ku ktorému už neboli zásadnejšie pripomienky. 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval o rokovaní rady vlády SR pre vedu a techniku. 
- Informoval o návrhu zásad novely zákona o VŠ. Odovzdal tieto zásady písomne 

členom vedenia STU a požiadal ich o vyjadrenie a prípadné pripomienky k tomuto 
materiálu. 

- Rektor STU informoval, že prvé výzvy na projekty 7. RP už boli zverejnené a ďalšie 
prídu v najbližšom období. Počíta sa tam so spolufinancovaním projektov do výšky 
25%. Z MŠ SR je prísľub, že každý, kto získa projekt zo 7. RP automaticky dostane 
aj finančné prostriedky na spolufinancovanie. 

- Minister školstva plánuje urobiť audit projektov VEGA a KEGA 
- Štrukturálne fondy EÚ môžeme čerpať len ak vytvoríme konzorcium s univerzitami 

mimo Bratislavy 
- Je potrebné pripraviť sa na vytvorenie centier excelencie a inovácií. 
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Úloha V-STU č. 2/3/2007 
Rektor STU požiadal členov vedenia sTU o vyjadrenie sa a prípadné pripomienky k zásadám 
novely zákona o VŠ. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: do 10. 2. 2007 
 
Úloha V-STU č. 3/3/2007 
Rektor STU ukladá zmapovať všetky komisie, ktoré pracujú na STU a prípadne aktualizovať 
ich zloženie. Materilá odovzdať Ing. Timárovi. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: do 12. 2. 2007 
 
 
2) Prorektor Redhammer: 

- Informoval o zasadnutí predsedníctva APVV. Rozpočet bol agentúre znížený. 
Pripravujú sa 3-4 nové programy APVV, mali by vzniknúť nové centrá. Tieto nové 
schémy sú aktuálne od roku 2008. 

- Informoval aj o prebiehajúcej výzve na projekty 7. RP z oblasti celoživotného 
vzdelávania, ktorá trvá do konca marca 2007. 

 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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